
Bestyrelsesmøde den 20. september 2022, kl. 18.30

Til stede: Birgit, Henrik, Louise, Lone, Helle

Fraværende: Bjarne, Heidi

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt

2. Godkendelse af referat
Godkendt

3. Nyt fra formanden
Vi havde en rigtig god arbejdsdag. Der blev ryddet op både ude og inde og på pladsen.
Og der blev vasket og skuret både uden- og indenfor – klubhus og materialehus. En
rigtig hyggelig dag.

Vi har 3 deltagere fra klubben, som er udtaget til DM. Klubben giver 1000 kr. til hver
deltager til diverse udgifter samt refunderer deltagergebyret.

Vi har en HF, som skal overføres til vores klub fra en anden klub.

DcH Jyderup har inviteret til indvielse af deres nye klubhus. Henrik og Birgit deltager.

Hvis der ønskes support til Klubmodul, kan der bestilles tider.

Kredsbestyrelsesmøde 17/8-22: Der arbejdes stadig i HB for at finde ud hvordan man
kan hjælpe små lokalforeninger. En lokalforening har bedt om dispensation til kun at
afholde en C-konkurrence i 2023. Begrundelsen er, at det skal forsøges at få gang i nogle
flere C-førere. Kredsen har et rimeligt stort beløb i kassebeholdningen. Formanden for
kredsen undersøger mulighederne for at holde noget for lokalforeningernes bestyrelser
og trænere.

Henrik bad bestyrelsen melde ud/tænke over evt. genvalg til generalforsamlingen. Louise
meldte ud at hun ønskede at stoppe til januar.

4. Nyt til/fra udvalgene
Konkurrenceudvalget, Lone – det blev foreslået at deltagelse i klubmesterskabet stiger til
100 kr. Dette blev godkendt. Alle, som ønsker det og som er klar, kan stille i
klubmesterskabet.



Der var enighed om, at der skal uddeles diplomer i stedet for erstatningspokaler for
vandrepokaler.
Lone vil lave et opslag om, der er nogle som ønsker at donere deres pokaler, så klubben
kan spare noget i forbindelse med indkøb af pokaler. Der må ikke være indgraveret i
selve pokalen, man den skal være forsynet med en plade, som kan tages af.

Trænerudvalget, Helle – Lone, Hanne og Berit står for fællestræningen før
generalforsamlingen.

Huset, Louise – ingen bemærkninger.

Sekretær, Birgit – i forbindelse med den nye hjemmeside, vil der blive oprettet nye
mailadresser til de bestyrelsesmedlemmer, som kan forventes at få mails ”udefra”. Der vil
blive oprettet en mail til: Formanden, kassereren, trænerkoordinatoren samt til den
konkurrenceansvarlige

5. Retningslinjer for betaling kurser/træningsredskaber
Udgifter til eventuelle fælleskurser vil blive trukket ud af klubbens budget til kurser.
Der skal udarbejdes en oversigt over, hvilke trænere, der har fået betalt hvilke kurser, så
midlerne fordeles bedst muligt.

Ansøgninger til kommunen om træningsredskaber skal kunne komme hele klubben til
gode.
Da den ansøgte betaling for figurantbukser ikke falder ind under ovenstående regler, blev
det vedtaget, at klubben denne gang yder et tilskud på 500 kr. pr. figurantbukser.

Der vil blive udarbejdet retningslinjer for både betaling for kurser og for ansøgninger til
kommunen (kommunen har bl.a. en blanket, som skal anvendes).

6. Gæstehold/hund nr. 2 kontingent pris
Henrik og Heidi har udarbejdet en kontingentoversigt, som er inddelt i tidspunkt for
opstart. I denne oversigt er nu tilføjet nedenstående:

Hvis du ønsker at træne i DcH Kalundborg, men er medlem af en anden DcH
lokalforening, betales klubgebyr og træningsgebyr.
Medlemmer i DcH Kalundborg, som ønsker at træne med hund nr. 2, skal betale
træningsgebyr.

7. Anerkendelse til træner/bestyrelse (tøj)
Punktet vil blive behandlet på et ekstraordinært bestyrelsesmøde

8. Hvalpehold
Punktet vil blive behandlet på et ekstraordinært bestyrelsesmøde

9. Nyt holdopdeling (struktur)
Punktet vil blive behandlet på et ekstraordinært bestyrelsesmøde



10. Næste møde
Mandag den 10/10-22, kl. 18.30

11. Eventuelt
Til årets sidste trænermøde kan der indkøbes smørrebrød i stedet for kage.

Referat godkendt den 2022


